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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Społeczna, Promocji Zdrowia i Kultury Fizycznej 

 

Protokół nr 3 

z 3 posiedzenia w dniu 23 września 2024 r. 

 

Obecni: 

1. Zofia Dudek 

2. Bogumiła Freitag 

3. Marek Kumor 

4. Helena Magiera-Molendowska 

5. Aleksandra Pudełko 

 

Nieobecny: 

1. Wiktor Koziorz 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. Katarzyna Kopytiuk 

- Radna p. Krystyna Wróbel 

 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad Komisji 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag poddała pod głosowanie zaproponowany 

porządek posiedzenia (zał. nr 1). 

 

Głosowano w sprawie 

Zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (5) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, Aleksandra 

Pudełko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wiktor Koziorz 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag stwierdziła, że porządek posiedzenia został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

 

2. Działalność Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. Katarzyna Kopytiuk w formie prezentacji multimedialnej 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumenta w roku 2023. 

Wydruk prezentacji stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

 

Wobec braku  zgłoszeń do dyskusji, Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag zamknęła 

ten punkt posiedzenia. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag poddała protokół nr 2 z 19.08.2024 r. pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, Aleksandra 

Pudełko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1)  

Wiktor Koziorz 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag stwierdziła, że protokół z posiedzenia komisji 

został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski 

  

Radny p. Marek Kumor zaproponował aby Komisja SPZiKF była inicjatorem dwóch spotkań 

integracyjnych dla ludzi zajmujących się sportem. Chciałby, aby w przyszłym roku został 

zorganizowany turniej oldbojów w piłce nożnej o puchar Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego dla 

zawodników z powiatu bieruńsko-lędzińskiego. Jest to inicjatywa, która wyszła bezpośrednio od 

osób działających w tym środowisku. Zapewnił, że pomoże w organizacji tego turnieju, chciałby 

aby zawody te odbywały się co roku, w każdej gminie. Radny byłby wdzięczny za poparcie jego 

inicjatywy. Ponadto dodał, że chciałby aby raz w roku, na kortach w Bieruniu Nowym, był 

organizowany turniej deblowy par zgłoszonych, tj. 8 par o puchar Starosty. Poinformował, że może 

przedstawić wszelkie koszty związane z realizacją turnieju. Omówił sposób ewentualnej 

organizacji tych turniejów wraz ze wstępnymi kosztami. Nadmienił, że osoby ze środowiska 

sportowego są bardzo chętne do organizacji i bardzo się ucieszą, jeśli będzie taka nasza inicjatywa, 

i doszłaby do skutku w przyszłym roku.  
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Wicestarosta p. Zofia Dudek zapytała, dla jakiej grupy wiekowej miałby być organizowany 

turniej w tenisie ziemnym. 

 

Radny p. Marek Kumor odpowiedział, że są to turnieje zgłoszone, tzw. open, ale byłyby tylko 

dla mieszkańców powiatu bieruńsko-lędzińskiego. Omówił pokrótce przebieg turnieju dla 8 par, 

który mógłby się odbywać na 2 kortach w Bieruniu, przyczyniając się do integracji mieszkańców. 

Co roku, dla mieszkańców powiatu są organizowane turnieje w tenisie ziemnym dla 

poszczególnych grup wiekowych o puchar Burmistrza Bierunia. Dodał, że w turnieju 

organizowanym z inicjatywy komisji, w deblu nie byłoby grup wiekowych. Uważa, że taki turniej 

to fantastyczna sprawa. 

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron zapytał, czy w sytuacji gdyby zgłosiło się więcej niż 8 par, 

istniałaby również możliwość zorganizowania tego turnieju. Ponadto zapytał w czym, oprócz 

pomocy finansowej, mogliby jako powiat pomóc, w formie organizacyjnej, finansowej, na czym 

by ta pomoc miała polegać. 

 

Radny p. Marek Kumor odpowiedział, że w przypadku zgłoszenia się do udziału w turnieju 

w tenisie ziemnym większej liczby osób, nie byłoby problemu z jego zorganizowaniem w dwóch 

grupach. Radny szczegółowo przedstawił pozostałe możliwości dotyczące terminu przebiegu 

turnieju. Dodał, że w przypadku tenisa ziemnego trzeba uwzględnić jeszcze warunki pogodowe, 

jeśli pada szuka się obiektu zamkniętego. Wybór kortów tenisowych odkrytych zmniejsza koszty 

o wynajem hali. Stwierdził, że we wszystkim co związane z kortami, rozgrywkami, chętnie 

pomoże. Wracając do tematu kosztów, radny uważa, że jeżeli podano by poczęstunek kawowy 

tj. 25-30 zł na osobę, to byłoby ok 500 zł dla 16 osób, zapewniono puchar dla zwycięzcy, drugi 

puchar dla osoby grającej w tym finale, są to 4 osoby. Puchary takie są w cenie ok. 50-60 zł, 

w sumie maksymalnie 240 zł. Dla pozostałych 12 zawodników medale za uczestnictwo w turnieju 

z logo starostwa, tj. ok. 800-900 zł maksymalnie. Natomiast, jeżeli chodzi o piłkarzy, można 

byłoby zrobić tzw. puchar przechodni, który co roku wręcza się z odpowiednim grawerem na 

tabliczce, wskazując zwycięzców w danym roku, a po 5 kolejnych edycjach  przekazuje się go 

temu, który miał najwięcej zwycięstw. Wyżywienie na takim turnieju oldbojów w postaci kiełbasy 

z pieczywem oraz napojem chmielowym jest wystarczające. Zapewnił, że zawodnicy będą  

zadowoleni. Jeżeli będą sędziowie, oczywiście się im zapłaci. Obiekt, każdy gospodarz tego 
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turnieju wynajmie nam za darmo, radny nie wyobraża sobie, że ktoś powie np. w Bojszowach, że 

„boisko kosztuje”. Uważa, że bez względu na ilość zespołów panowie chętnie zagrają w turnieju. 

Mamy wśród oldbojów zawodnika Pogoni Imielin pana Marcina P., który z pewnością byłby 

zaszczycony zagrać w naszym turnieju, bo gra w reprezentacji Śląska w piłce nożnej. Radny 

zapewnił ponownie, że służy pełnym doświadczeniem i pomocą, nie broni się przed niczym, jest 

do dyspozycji.  

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron stwierdził, że jeżeli chodzi o zakup pucharów nie powinno 

być problemu, natomiast od strony poczęstunku niech wypowiedzą się fachowcy, czy to będzie 

możliwe, czy nie. Osobiście jest za tym żeby pomóc, tym bardziej, że powinniśmy wspierać 

aktywność fizyczną naszych mieszkańców. 

 

Radna p. Krystyna Wróbel odnośnie sprawozdania Powiatowego Rzecznika Konsumentów, 

prosi Wicestarostę, żeby na stronie internetowej powiatu znalazła się informacja, że Powiatowy 

Rzecznik Konsumentów znajduje się w starostwie powiatowym. Z uwagi na seniorów, którzy nie 

mają, bądź nie korzystają z Facebooka, szybciej poradzą sobie i wejdą na stronę internetową 

starostwa. Kluczowe jest to, aby na stronie internetowej zawrzeć informację, że Rzecznik znajduję 

się na parterze starostwa, aby podany został numer pokoju, numer telefonu. W ocenie radnej zbyt 

mała liczba mieszkańców skorzystała z porad Rzecznika, wydaje się, że wynika to właśnie z tego, 

że mieszkańcy nie wiedzieli, że w starostwie znajduje się Rzecznik Konsumentów. Radna często 

była pytana przez mieszkańców, gdzie mogą się zwrócić, zgłosić, przyznała, że kilka lat temu nie 

wiedziała, że to jest w powiecie, bo by ich odesłała. Dodała, że oczywiście szuka się informacji 

w internecie, ale z drugiej strony, to my powinniśmy zadbać o to, aby taką informację przekazać 

mieszkańcom naszego powiatu.   

 

Wicestarosta p. Zofia Dudek zapytała, w jakich miesiącach miałyby się odbywać te turnieje. 

 

Radny p. Marek Kumor odpowiedział, że jeżeli będzie miał możliwość i przyzwolenie, że taka 

inicjatywa jest zaakceptowana, zorganizuje spotkania organizacyjne. Ma nadzieję, że władze 

z poszczególnych gmin, które raz na 5 lat będą organizowały te turnieje, wejdą finansowo 

w kooperacje przy tym przedsięwzięciu, bo to nie są jakieś olbrzymie koszty, a raz na 5 lat gościć 

i promować daną gminę, jest dobre. Dodał, że jeżeli Pani Wicestarosta wskaże termin w listopadzie, 
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w grudniu, będzie do dyspozycji. Uważa, że najlepszym terminem byłby okres czerwcowy, 

ponieważ jest to koniec sezonu piłkarskiego i wtedy po zakończonych rozgrywkach są już wolne 

boiska. Chciałby zaproponować formułę nie piłkarską 11 na 11, ale 7 na 7, wtedy na jednym boisku 

robi się dwa boiska i gra się szybko, turniej nie wydłuża się w czasie. Z wyliczeń radnego wynika, 

że byłoby 5 zespołów, 10 spotkań po 20 minut, wtedy w 3 godziny byłoby po turnieju.  

 

Wicestarosta p. Zofia Dudek poparła inicjatywę radnego Marka Kumora, zaproponowała, aby 

złożył oficjalne wnioski. 

 

Radny p. Marek Kumor złożył dwa wnioski: z prośbą o pomoc w organizacji turnieju w tenisie 

ziemnym oraz o pomoc w zorganizowaniu turnieju oldbojów w piłce nożnej o puchar Starosty 

Bieruńsko-Lędzińskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca p. Bogumiła Freitag poddała wnioski pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek 1: 

pomoc w organizacji turnieju w tenisie ziemnym 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, Aleksandra 

Pudełko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU () 

NIEOBECNI (1) 

Wiktor Koziorz 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag stwierdziła, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  
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Głosowano wniosek 2: 

pomoc w organizowaniu turnieju oldbojów w piłce nożnej o puchar Starosty Bieruńsko-

Lędzińskiego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, Aleksandra 

Pudełko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1)  

Wiktor Koziorz 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag stwierdziła, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

 

Wobec braku  dalszych zgłoszeń do dyskusji, Wiceprzewodnicząca Komisji p. Bogumiła Freitag 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przygotowała: 

Renata Gryczuk 

Zał. 2 

 


